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Kerteminde den 24. september 2018 

 
Referat af skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 24. september kl. 17.00-19.00 
 
Afbud: Brian Nielsen (7.a), Signe Gamborg (0.b) - suppleant, Maria Petersen – 
medarbejderrepræsentant, Birgit Holton - afdelingsleder for indskolingen og 
SFO leder 
 
Dagsorden: 
Præsentation af medlemmerne: 
Svend Riis (3.b og 5.a), – formand, Kristian Kastberg (4.a og 7.b) - Næstformand, 
Rikke Gommesen, (4.a og 7.b) Linda Bundgård Klausen (0.b), Tina Pedersen 
(3.a), Signe Thorstensen (3.a og 6.b), Morten Buch Engelund (0.b)- suppleant 
Susanne Petersen - medarbejderrepræsentant 
Sille Falk-Nielsen 9.b - Elevrådet, 
Jesper Bech Madsen – skoleleder, Claus Toft Christensen - viceskoleleder og 
afdelingsleder for udskolingen, Jette Møller - sekretær og afdelingsleder for 
mellemtrinnet 
 
1. Godkendelse af referatet fra sidste møde. 

 Referatet er godkendt 
        
2. Orientering fra elevrådet 

 Besøg af en repræsentant fra Danske skoleelever,  
 Elevrådet har besluttet at støtte Seedlings School, Malinda Kenya 
 Toiletterne er stadig ikke rene – det er jo eleverne, der har ansvaret for 

toiletterne, så det er nok lærerne, der igen skal snakke med eleverne. 
Der er ikke stemning for en toiletpatrulje!  
Sæben lugter ikke så godt.  

 Hvordan snakker vi til hinanden? Elevrådet ønsker at omgangstonen 
mellem elever/voksne bliver bedre. Forslag til større konsekvens i 
forhold til det dårlige sprog, f.eks. indkalde forældre! 

 Morgenbånd i udskolingen bruges på lærerens egne fag, og så kan man 
ikke nå at lave lektier. 

 Udskolingen ønsker en morgensamling for dem selv. Ønske om nyere 
sange. 
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 6. årgang kunne godt tænke sig løbehjul/skateboard som valgfag næste 
skoleår 

 Ønske om venskabsklasser igen 
 Ønske om legepatrulje 
 Det er alt for mange elever i klasseværelserne i 1901 bygningerne. 
 Net til pannabanen i hullet ud mod vejen, det tages med til Michael. 
 Ønske om gynger i den store skolegård – det kan ikke lade sig gøre, da 

der er ikke det rigtige faldunderlag. 
 Der ønskes mere natur på sportspladsen. 
 Snak om læderbolde/plastikbolde i den store skolegård. 
 Sidste skoledag – 9. årgang ønsker at få nomineringerne tilbage. 

 
3. Orientering fra formanden 

 Der blev lavet et godt høringssvar.  
4. Orientering fra ledelsen 

 Vi afventer budgetterne for 2019 – muligvis en besparelse på 9 
millioner på skolevæsenet! 3 millioner på det administrative personale 
– 6 millioner på selve skolerne. 

 I forhold til eget budget ser skolens økonomi fornuftig ud.  
 Der arbejdes for tiden med at skabe muligheder for at skabe et 

undervisningstilbud til de elever som ikke trives i klasserne. 
 Fordybelsesdagenes indhold kan nu ses på intra 
 Der er nedsat et festudvalg som skal arrangere en skolefest torsdag 

den 25. april i 2019. 
 
5. Orientering fra skolebestyrelsesmedlemmer 

 Skolebestyrelsesmedlemmerne har været til de første forældremøder 
 Der er meget fokus på sproget i klasserne på forældremøderne. 
 Indskolingsforældremøde for hele indskolingen er et godt tiltag, men 

tiden i klasserne var presset især i 0. klasse. 
 Fremadrettet ønsker skolebestyrelsen at referaterne fra 

skolebestyrelsesmøderne sendes direkte til forældrene. 
 Flot håndtering af forløb omkring dødsfald. 
 Vigtigt at skolebestyrelsen gør sig mere synlig så forældrene kender 

sammenhængen. 
 På 7. årgang er det et ønske om at tage beslutningen om lejrskole op 

igen. 
 
6. Skolebestyrelsens kompetenceområder 

Jesper sender link til ”Skole og samfund” hvor diverse pjecer omkring 
arbejdet i skolebestyrelsen kan findes. Desuden bestilles der pjecer, som 
sendes med eleverne hjem. 
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Punktet tages op på næste møde. 
 
7. Gennemgang og revidering af årshjul.  

 September – kvalitetsrapport fjernes 
 Januar – opsamling på kvalitetssamtalen 
 August – afgangsprøveresultater fjernes 
 September, oktober og november – revidering af principper tilføjes 
 Oktober – budgetopfølgning tilføjes 
 Årets aktiviteter på skolen inklusive vision - flyttes fra august til 

oktober 
Kristian opdaterer årshjulet 
 
8. Revidering af Principper 

Princip for lejrskoler slettes. 
 
9. Fondsansøgninger. Nedsættelse af udvalg. 

Tages op på det kommende møde – se princip i forhold til sponsorater 
 
10. Eventuelt 

 
 Linda sørger for forplejning til næste møde. 
 Skolens drengehold er gået videre i skolefodbold. 
 Fokus på parkeringen ned ad Borgmester Hansensvej! Hvad kan 

skolesbetyrelsen gøre! Punktet tages op på næste møde 
Kommentarer til hjemmesiden. 

 Elevrådsreferater ligger forskellige steder – dokumenterne skal samles 
 Klasseråd er ikke opdateret 
 Mødedatoer lagt ind i mødeoversigt under skolebestyrelsen på 

skoleporten. 
 Personalet skal være opmærksom på hvor der sættes flueben/ hvor 

diverse ting i kalenderen offentliggøres. 
 
 
 

11. Lukket møde 
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